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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:1628 Effektbrist

Effektbrist i södra Sverige var förra året ett återkommande tema i debatten. Nu 
har vi på grund av coronapandemin haft ett helt annat läge 2020 med 
neddragningar i många industrier och företag. Sverige har inte varit stängt, men 
vi har tvingats minska på många av våra verksamheter både inom företag och 
som privatpersoner.

Nu kommer Sverige förhoppningsvis att starta igen, och då kommer tillgången 
till elenergi och en god effekt att åter vara avgörande för hur våra verksamheter 
fungerar och hur vår industri kan arbeta.

Nu framkommer uppgifter i medierna om att situationen när det gäller 
elförsörjningen åter kan bli akut och att man kan tvingas koppla bort stora 
områden i södra Sverige från elnätet.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Är dessa uppgifter sanna, och vad avser statsrådet och regeringen i så fall att 
vidta för åtgärder för att säkra elförsörjningen i södra Sverige?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-22
Besvaras senast
2020-07-06
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


